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1. Algemeen. 
 
Met dit jaarverslag over 2023 wordt invulling gegeven aan artikel 8 van het huishoudelijk reglement. 
Daarin is aangegeven dat het jaarverslag de volgende onderwerpen dient te bevatten: de 
bestuurssamenstelling, wel en wee, de ledenlijst, de jaarrekening en een overzicht van onze 
activiteiten en van de lezingen. 
 
Als we terugkijken op 2023 dan kunnen we constateren dat we inhoud hebben kunnen geven aan 
het vergroten van de sociale cohesie in onze club. De goed bezochte activiteiten en het regelmatig 
uitnodigen van onze partners en vriendinnen bij activiteiten en lezingen hebben de saamhorigheid 
zeker vergroot.  
 
We hebben in 2023 helaas ook afscheid moeten nemen van één van onze leden, Harro Frieling, hij 
overleed op 23 februari. We gaan hem missen. 
 
Onze vaste plek voor de bijeenkomsten is het Proeflokaal de Vlijt. De zaal is steeds functioneler 
geworden. Met uitbater Jasper Draaijer en collega’s is een uitstekende samenwerkingsrelatie 
opgebouwd 
 
 
2. Het ledenbestand 
 
Op 31 december 2023 telde onze club 24 leden, de gemiddelde leeftijd was op die datum 76,7 
hetgeen enigermate hoger is dan in 2022 (75,9). 

 
Als nieuw lid is begin januari Mario van Lee formeel tot onze club toegetreden, nadat hij in 2022 al 
verschillende keren als kandidaat lid onze bijeenkomsten heeft bijgewoond. 
 
De leeftijdsopbouw van onze club is als volgt (eveneens peildatum 31-12-2023) 

65 - 69:    2 
70 - 74:    8 
75 - 79:    9 
80 – 84:   2 
85 – 90:   3 

 
 
Onderstaande tabel, opgesteld door Lex, geeft een goed beeld van onder andere de verjaardagen, de 
leeftijd en hoe lang onze leden al lid zijn van de club. 
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 NAAM geb. dat. lid vanaf: lftd was lid 

1 Paijmans 30-jan-1935 16-feb-1998       88,9  63,0 25,9 
2 Duivenboden, v. 12-feb-1935 19-okt-1998       88,9  63,7 25,2 
3 Klop 4-jul-1937 6-aug-2001       86,5  64,1 22,4 
4 Oskamp 11-nov-1942 6-dec-2004       81,1  62,1 19,1 
5 Slijkhuis 13-dec-1945 6-dec-2004       78,0  59,0 19,1 
6 Reurich 23-jun-1949 12-jun-2006       74,5  57,0 17,6 
7 Schroth 15-mei-1942 5-feb-2007       81,6  64,7 16,9 
8 Zweverink 16-mrt-1945 4-feb-2008       78,8  62,9 15,9 
9 Bolwerk 27-feb-1948 19-jul-2010       75,8  62,4 13,5 

10 Kroese 23-jul-1946 7-feb-2011       77,4  64,5 12,9 
11 Wezel, van 2-feb-1949 16-jan-2012       74,9  63,0 12,0 
12 Maréchal 5-sep-1947 5-aug-2013       76,3  65,9 10,4 
13 Rhoer, van de 9-apr-1949 20-jan-2014       74,7  64,8 9,9 
14 Molen, ter 28-sep-1947 21-jul-2014       76,3  66,8 9,4 
15 Bosschart 7-aug-1947 17-nov-2014       76,4  67,3 9,1 
16 Gussenhoven 3-dec-1949 4-mei-2015       74,1  65,4 8,7 
17 Dooren, van 26-aug-1948 7-sep-2015       75,3  67,0 8,3 
18 Roozen 1-nov-1950 3-dec-2018       73,2  68,1 5,1 
19 Westerbeek 20-dec-1953 5-aug-2019       70,0  65,6 4,4 
20 Geurts 10-jun-1952 18-nov-2019       71,6  67,4 4,1 
21 Heide, ter 24-aug-1946 7-sep-2020       77,4  74,0 3,3 
22 Splunteren, van 20-mrt-1953 21-mrt-2022       70,8  69,0 1,8 
23 Vergeer 4-mei-1954 19-sep-2022       69,7  68,4 1,3 

24 Lee, van 20-aug-1956 16-jan-2023       67,4  66,4 1,0 

     Gemiddeld       76,7  65,1 11,5 

       

 Frieling 29-jun-1949 3-sep-2012 74,5 63,2 11,3 

 
 
 
3. Wel en wee 

 
In het afgelopen jaar hebben we helaas afscheid moeten nemen 
van Harro Frieling. Hij overleed op 23 februari. Tijdens onze 
bijeenkomst van 6 maart hebben we stil gestaan bij zijn overlijden. 
Jac vertoonde een mooi klankbeeld over Harro en een aantal leden 
hebben nog iets over Harro verteld. Zo ook Rob Paijmans die Harro 
heel lang heeft gekend. 
 
 
 
 
 
 
Verder moeten we natuurlijk constateren dat ouder worden niet altijd zonder gebreken gaat. Tijdens 
de bijeenkomsten van onze club wordt informatie over de gezondheid, vaak ook betreffende de 
partners, veelal met de club gedeeld, hetgeen ook weer tot steun van en aan de andere leden heeft 
geleid. 
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4. Het bestuur 
 

Tijdens de Jaarvergadering van 20 maart is de bestuurssamenstelling als volgt gewijzigd. 
Jac van Wezel trad terug uit het bestuur. De voorzitter bedankte hem voor zijn inzet de afgelopen 
jaren en overhandigde hem als dank een tweetal flesjes wijn. Peter van Splunteren werd vervolgens 
benoemd als bestuurslid communicatie. Vanuit de club wordt hij bijgestaan door Leo Geurts. 
 De bestuurssamenstelling sinds 20 maart 2023 

- Hendrik Westerbeek: voorzitter;  
- Ton Roozen: secretaris  
- Louis van Dooren: penningmeester 
- Ben Zweverink: bestuurslid activiteiten 
- Boudewijn van de Rhoer: bestuurslid ledenwerving 
- Peter van Splunteren: bestuurslid communicatie 

 
 

5. De reguliere club-bijeenkomsten 
 
Er vonden dit jaar 23 reguliere bijeenkomsten plaats. Voor vier bijeenkomsten waren ook onze 
partners en vriendinnen uitgenodigd (aangegeven met *) 
Tijdens zes van onze bijeenkomsten hebben we een gastspreker ontvangen. De voorzitter leidt de 
bijeenkomsten. Bij afwezigheid is hij vervangen door Boudewijn. 
 
 
16 januari:  Het levensbericht van Wim Vergeer 
6 februari: * Een uiteenzetting van Wim ten Hove over de 

Relativiteitstheorie 
20 februari:  Interview met Rob Paijmans, ivm zijn 25-jarig 

lidmaatschap van onze club. 
6 maart:  Wim Vergeer gaf een lezing over energiebesparing 

met als titel ‘Wees een gast in eigen huis’. 
20 maart:   De Algemene Ledenvergadering waarin het 

jaarverslag en na advies van de kascommissie ook de 
jaarrekening werden vastgesteld. Ook werd Peter als 
bestuurslid benoemd. Hij volgde Jac op als bestuurslid 
communicatie. Hendrik, Ton, Louis, Ben en Boudewijn continueerden hun 
bestuursrol.  

3 april:* Marie-Josée Zallman gaf een interessante lezing over dementie, met als titel 
’Handvatten voor ouder worden’. 

17 April:  Het levensbericht van Mario van Lee. 

1 mei:  Jan Marechal vertelde over het verzet in Apeldoorn n.a.v. het leven van Ninette 
Opolski en haar familie. 

15 mei:  Door het verplaatsen van een lezing werd dit een soort varia-bijeenkomst 
waarin onder andere werd gediscussieerd over de aanwezigheid van de wolf 
op de Veluwe. 

5 juni:   Johan kwam met zijn verhaal over veelal onbekende  Huismusea. 
19 juni:  Jan Klop vertelde over het werk van zijn oom als veearts. 
3 juli:   Peter gaf een uiteenzetting over verbeterprojecten in ziekenhuizen 

17 juli:  Jan Marechal gaf een uiteenzetting over het optimistische boek van Steven 
Pinker “Verlichting nu”. 

7 augustus:*  Gastspreker Bart Schudel gaf een lezing over euthanasie. 

Rob Paijmans, 25 jaar bij onze club 
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21 augustus:  Lex nam ons mee naar Frankrijk rond 1800 met zijn verhaal “Napoleontische 
tijdrekening”. 

4 september:  Frank beschreef de twintigste eeuw aan de hand van de avonturen van Kuifje. 
18 september: Hen gaf een presentatie over Normandië en Bretagne. Hij ging uitvoerig in op 

de gevolgen van de getijdegolven. 
2 oktober:  Onze workshop ‘Probus quo Vadis’. Er werden ideeën uitgewisseld over de 

toekomst van onze club. 
16 oktober:  Een presentatie van Ben Mouw over het Erfgoedplatform Apeldoorn 
6 november:  De lezing van Ton van de Kraats over de 

Republiek Weimar. 
20 november:  De najaar ledenvergadering, waarin onder 

andere de begroting en de contributie voor 
2024 werden vastgesteld. 

4 december:*  Marian van Ittersum met een lezing getiteld: 
‘Winterbos met Winterfeesten’.  

18 december:  Deze bijeenkomst stond in het teken van het 
25-jarig lidmaatschap van Adrie van 
Duivenboden. 

 
 
Van de bijeenkomsten wordt door de secretaris een verslag gemaakt. Leden wordt tijdens een 
volgende bijeenkomst om opmerkingen gevraagd. Na verwerking van de opmerkingen wordt het 
verslag vastgesteld en gearchiveerd. 
 
 
6. Uitstapjes en andere activiteiten 
 
Het afgelopen jaar zijn er een vijftal activiteiten georganiseerd waarvoor ook onze partners en 
vriendinnen zijn uitgenodigd. Pogingen om een Jeu de Boules evenement te organiseren zijn 
gestrand wegens een te beperkte deelname. Volgend jaar zal een nieuwe poging worden gedaan.  
 
 
5 januari, nieuwjaarsbijeenkomst in Proeflokaal de vlijt 
 
 
27 maart, bezoek aan de ISVW, de Internationale school voor 
wijsbegeerten. 
Nadat Lex een college heeft gegeven over de belangrijkste filosofen 
uit de geschiedenis hebben we een geanimeerde discussie kunnen 
voeren over ‘vriendschap’.  
 
 
 
25 mei, natuurwandeling met Atze en Cathrien in het 
Beekbergerwoud. 
 
 
 
 
 
 

Adrie, 25 jaar bij onze club 
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11 augustus, het zomerfeest  

Met dank aan Simone en 
Peter voor hun gastvrijheid 
om het zomerfeest in hun 
tuin te mogen vieren. Het 
mooie weer, de speech van 
de voorzitter en de 
uitstekende catering 
maakten het tot een 
gezellige happening. 
 

 
 
 
30 augustus, bezoek Hanzestad Zutphen 
Een gezellige ontvangst met koffie en gebak in het café van 
Museum Zutphen. Een leerzame stadswandeling, een goed 
verzorgde lunch en ter afsluiting een mooi boottocht over de 
omvangrijke  Zutphense wateren met onderhoudende en 
informatieve schippers. 
 
 
 
 
 
 
24 november, het Jaardiner in restaurant het Koetshuis bij de 
Cannenburch.  
De bijeenkomst werd opgeluisterd door een terugblik over 2023 
door onze voorzitter en een lezing over de Cannenburch door 
Jeanine Perryck, voormalig teamleider bij Geldersch Landschap 
en Kasteelen. 
 

 

 
 
7. De opkomst 

 
Het opkomstpercentage van onze reguliere 
bijeenkomsten was gemiddeld 78,2%, 
nagenoeg gelijk aan 2022 (77,9%.) Vertaald 
naar aantallen betekent dit gemiddeld 18,9 
aanwezigen en 5,3 afwezigen. 
 
Er waren 5 bijeenkomsten met slechts 14 of 15 
aanwezigen. 
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8. Ledenwerving 
 

Al enige jaren blijft het aantal leden zich rond de 25 bewegen. Mutaties komen (gelukkig) weinig 
voor. Het streven om op dit niveau te blijven stemt tot nadenken omdat de veroudering wel 
doorgaat. Daarom heeft het bestuur besloten om de komende jaren een groei te stimuleren tot 
maximaal 30 leden. 
De opkomst bij onze bijeenkomsten is goed. Ledentoename vanuit dat perspectief is momenteel nog 
niet noodzakelijk. 
Toch doet het bestuur een oproep aan de leden om zelf ook rond te kijken of er in het eigen netwerk 
geen potentiële nieuwe leden zijn. Soms blijkt dat het geval te zijn. 
Er is zeker sprake van behoefte aan meer diversiteit. Zo ontbreken momenteel bijvoorbeeld leden 
afkomstig uit de krijgsmacht en zouden enkele (oud) ondernemers als lid kunnen toetreden. 
Tegen het eind van het jaar diende zich een mogelijke kandidaat aan, waarvan nu vaststaat dat we 
hem in 2024 als nieuw lid kunnen verwelkomen. 
 

 
9. Communicatie 

 
Op het gebied van communicatie is het volgende te melden 
- Er is besloten om in 2024 de berichtgeving per e-mail langzaamaan af te bouwen en plaats te 

laten maken voor berichtgeving via onze website. Peter en Leo beheren de site.  
- Tevens wordt in 2024 een WhatsApp groep ingericht voor korte berichten inzake onze 

vereniging. 
- De website is enige tijd niet vernieuwd omdat Probus Nederland bezig was met een nieuwe 

provider. De inrichting van de site is inmiddels aangepast en de beveiliging verbeterd. Eind 2023 
zijn deze veranderingen gerealiseerd. De website geeft informatie over uitnodigingen voor 
bijeenkomsten, het jaarprogramma, verslagen, ledenlijst. Voordeel is het altijd en overal 
beschikbaar zijn van de informatie. Persoonlijke archivering door de leden is dan niet meer 
noodzakelijk.  

- Voor presentaties zijn we goed toegerust. We beschikken over een eigen up-to-date pc waarop 
zich ook ons archief bevindt. Dit bevat alle verslagen sinds 2000, ledenlijsten met alle mutaties 
door de tijd, alle digitale presentaties, bestuur verslagen, jaarrapporten en de levensberichten 
van alle leden. 

 
 
10. De financiën 

 
De vereniging kent goede financiële afspraken. Contributie en bijdragen voor het buffertje worden 
vlot afgedragen. De hoofdelijke omslag van kosten voor evenementen heeft niet tot discussie geleid 
en verliep soepel, evenals de afrekening van de lunches en de consumpties in het Proeflokaal. Bij 
verjaardagen geven de leden naar gewoonte een rondje. Dit wordt zeer gewaardeerd. 
 
 
11. Probus Nederland 

 
Probus Nederland informeert ons via de landelijke nieuwsbrieven die ter informatie zijn 
doorgestuurd naar de leden.  De landelijke Probusdag vond plaats op 29 september in Hoeven 
(Noord-Brabant). Onze club is daar niet vertegenwoordigd geweest. 
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12. De Apeldoornse Probusclubs 
 

Het afgelopen jaar heeft het besturenoverleg van de Apeldoornse Probusclubs plaatsgevonden op 26 
januari. Hendrik en Ton hebben daaraan deelgenomen.   
De Apeldoornse Probusdag werd georganiseerd door Probusclub Apeldoorn ’96 en vond plaats in 
restaurant ‘Nett Drinks’ naast de Nettenfabbriek. Elf leden van onze club hebben die bijeenkomst 
bijgewoond. Wim Mulder verzorgde daar een lezing over groenbeheer en biodiversiteit in Apeldoorn. 
 
 
 
 
 


